
Referat FAU-møte 13. april 2021 

Sted: Zoom 

Til stede: Anette Gerda Rønhovde, Pål Ellingsen, Vigdis Berg, Anette Undheim, Marte 

Oppedal Berge, Øyvind Skauge, Roar Brekke, Synne Selvik, Hilde Brenna, Johanne Lie-

Berland, Knut Gunnar Sæthre, Lene Brattaule, Sigrun Johannesen, Hanne Kindt-Lien, Kai 

Stoltz, Mailen Nybø, Marthe Finstadsveen (referent) 

 

 

Saksliste: 

 

1. Orientering fra skolen ved rektor 

a. Skolens 140-års jubileum, feires i uke 18. Program kommer, planlagt felles 

sang (Krohnengensang) i Parken, kulturløype.  

b. Gymsal kan muligens bli ferdig til uke 18 (første uke i mai). 

c. Kvalitetsoppfølgingsmøte gjennomført, referat kommer fra skoleledelsen. 

d. 4. trinn og overgang til 5. trinn - skoleledelsen har holdt møte med 

kontaktlærerne i dag - skriv med informasjon kommer. FAU-representanter 

inviteres til formøte i neste uke for planlegging av prosessen.  

e. For 2021 og skolestartere, vil førskoledag og besøksdag gjennomføres noe 

annerledes korona, skriv er snart på vei. 

f. Spørsmål fra FAU om nasking på mellomtrinnet. Rektor tar dette med tilbake. 

 

2. Nye lokaler på Bontelabo (drøftingssak, med rektor). 

a. Rektor orienterer: 

Bakgrunn:  

i. Krohnengen sist pusset opp innvendig i 1995, tydelig slitt og trenger 

opppussing. 48 kvm klasserom, nye klasserom er normert til 70 kvm. 

Ikke plass i garderoben, deles, grupperom og spesialrom inndras. 

Elevene uttrykker at de synes det er trangt. Skolen opplever det er 

trangt til å etterleve læreplan mm. 

ii. 350 (380 i dag) på Krohnengen, 100 godkjent (80 i dag) på 

Eventyrskogen. Mellomtrinnet - skolen arbeider for å få status som 

“full”, ønsker  

iii. Alternativt: kjøp Eventyrskogen, utbygging/utvidelse av denne. 

iv. SSU (Skoleeier) har etterspurt mulig lokaler i nærmiljø, og ikke funnet 

noe. Skolen er da forespurt om Bontelabo.  

Forslag fra SSU: tre gode klasserom med god standard med tilhørende 

grupperom, kantine, med nødvendig sikring. Skoleledelsen forestiller seg 7. 

trinn. (Det er ikke landet noe trinn enda.)  

Skoleledelsen forstår foreldrenes bekymring. Skolen ønsker en åpen dialog 

med foreldregruppen, ordentlig informasjon vil komme, spørsmål besvart. 

b. FAU orienterer:  

i. BT-sak om byrådets sak før helgen. SU-møte 12.04., og kontakt med 

rektor om dette. FAU har så langt formidlet at fra FAUs perspektiv er 

at midlertidig skole på Bontelabo ikke kan gjøres på en god måte - 

sosialt skolemiljø, farlig skolevei, mange skolebytter for elevene. Ingen 

plan ut av dette problemet. FAU har kontakt med politiker i utvalget 

som ønsker å komme på befaring.  



ii. Innspillsrunde FAU (oppsummert):  

- Bekymring over et såpass drastisk tiltak, som fort kan bli en 

permanent løsning uten annen plan ut enn å vente på fallende elevtall. 

Harmonerer ikke med øvrige kommunale planer om å legge til rette for 

barnefamilier i sentrum.  

- Stor bekymring for det sosiale skolemiljø. Manglende trygghet og 

nærhet til barneskole, samlokalisert med eldre ungdomsskoleelever 

fra større del av bydel Bergenhus.  

- Trafikkfarlig skolevei, tungtransport inn på området rundt det 

midlertidige skolebygget, uegnet uteområdet ved cruiseterminal,  

vanskelig tilgang til foreslått uteområdet på festningsområdet. Noen 

foreldre tenker det er gode lokaler på Bontelabo. 

- Bekymring for elever og læreres tilgang og nærhet til pedagogisk miljø 

og ledelse, støttefunksjoner, ressurspersoner, spesialrom, mm. 

- Hyppige skolebytter (annethvert år) for elever som kommer fra 

Eventyrskogen. 

Rektors svar på innspill: 

● Skoleledelsen har foreslått brakker, men fått beskjed om at skolens uteareal 

er for lite uteareal til å få plass til brakker, da brakkene ellers må gå ut i 

parken. Skolen ønsker primært nærhet, og ser at det ikke ideelt å ha det på 

tre bygg.  

● Rektor refererer elevrådsstyret hvor det er både for og i mot flytting til 

Bontelabo. Men har ikke vært drøftet i elevråd. Det som er drøftet der, er 

trangboddhet, savn av spesialrom, slitt bygg.  

● Rektor uttrykker skepsis til prognose elevtallet, fordi familier kommer flyttende 

inn i skoledistriktet også mellom 1. og 7. trinn, ikke bare hensyn til antall 1. 

klassinger og 7. klassinger.  

● Skoleledelsen har informert og drøftet dette i personalgruppen. 

 

3. Trafikksikkerhet. Hjertesonen ble opprettet for to år siden. Foreldrene er i liten grad 

oppmerksomme på det. Retningslinjen for hjertesone ble utgitt, men ikke fulgt videre 

opp, fulgt opp av diskré skilt og ingen maling i veien (SKOLE). Ingen droppsoneskilt 

på Eventyrskogen.  

a. Det ble avholdt ny trafikkaksjon i mars 2021. Enkel info om hjertesone og 

dropsone ble gitt til foreldre. På Krohnengen opplever flere at det er blitt 

mindre trafikk helt frem til skolen. Denne gangen vært utfordring med å få 

foreldre til å stille som trafikkvakter på noen trinn. Utfordringer med utdeling 

av materiell, finne en fast personale. 

b. Innspill fra foreldrene: Vanskelig å få foreldre til å stille opp når barna er store 

nok til å gå selv. For noen har tidspunktet vært vanskelig. Forslag om færre 

og flere trafikkaksjoner. Holde oss til to trafikkaksjoner i året, eller bare en i 

året når det er på det mørkeste, med utdeling av reflekser. Forslag om 

koordinering med at skolen har fokus på refleks når mørket kommer. Andre 

foreldre synes det med fordel kunne gjennomføres oftere. Forslag om å gi 

informasjon om hjertesone på foreldremøte og i informasjonen til foreldrene 

for skolestartere. Gi info på de første trinnene på foreldremøtene, skolen 

oppfordres til dette.   

 



4. Høringsinnspill til skolebruksplanen 

a. Høringsinnspill på SU-møte omfatter ikke punkt om Bontelabo, grunnet 

manglende enighet. FAU sender inn eget høringssvar om denne. 

b. FAU har inntrykk av at det legges opp til en lokal beslutning om Bontelabo for 

Krohnengen skole.  

c. Det er enighet om at FAU skal argumentere mot en samlokalisering av 

Krohnengen sammen med Rothaugen på midlertidig ungdomsskole på 

Bontelabo.  

5. Natteravning: Jobber med epostkontaktopplysninger, skolen kan videreformidle 

informasjon. En erfaring er å innhente digitalt samtykke til å dele kontaktliste. Neste 

FAU-møte håper å kunne presentere ruter, mm.  

6. Innsamlingsaksjon til Afghanistan. Forespørsel sendt ut til Afghanistankomiteen. 

Følges opp ved neste møte. 

7. 17. mai arrangement. Påmeldt hovedprosesjon, lite sannsynlig at dette avholdes. 

Alternativ er lokalt 17. maitog som i fjor, hvis det er innenfor smittevernreglene. 

8. Eventuelt 

a. Husk at FAU-representanten har ansvar for å invitere til foreldrestyrt 

foreldremøte. FAU-representanter til valg. gjerne i mai måned. Sjekk med 

foreldregruppen om det er noen særlig temaer som ønskes. Sjekk håndboka 

med forslag til temaer og forhold knyttet til valg av FAU-representant og vara. 

b. 6. trinn søker FAU om midler til klassefest med vedlagt budsjett. Det 

innvilges. 

 


